
 

 

Bestyrelsesmødereferat 21. april 2022 k. 19 

 

Finn Pedersen   Afbud fra Viggo Hansen 

Daniel Hellesøe 

Sven-Erik Vad 

Jes E. Matthiesen 

Jacob Hollender 

Ref. Jan Christensen 

 

1. Formanden bød Jacob velkommen i bestyrelsen 
 

2. Bestyrelseskonstituering  
 
(generalforsamling 23. marts 2022) 
 

Formand: Finn Pedersen    

Næstformand: Daniel Hellesøe 

Kasserer: Sven-Erik Vad 

Bestyrelsesmedlem: Jes E. Matthiesen 

Bestyrelsesmedlem: Jacob Hollender 

Bestyrelsesmedlem: Viggo Hansen 

Bestyrelsesmedlem: Jan Christensen 

 
3. Orientering fra formanden 

Vedr. natforbruget, som har relative store udsving i forhold til det daglige niveau på 
en udpumpet mængde på ca. 7,5 m3/time, så er der nætter hvor forbruget er ca.14 
m3/time 
Der skal indkøbes og monteres ny ventilator til rum ved filterbassiner 
Finn og Jes håndterer opgaven. 
 

4. Boringer 
Vandværket afventer tilbagemelding fra Sønderborg Kommune, om hvor der må 
afledes større mængder råvand fra en boring som ikke har været anvendt gennem 
længere tid. Sven-Erik Vad retter fornyet henvendelse til Sønderborg Kommune. 
Testkørsel af boringen er en forudsætning for at kunne påbegynde arbejdet med at 
hæve eksisterende pumper op over jordoverfladen på de øvrige. Desuden skal en 
testkørsel afklare af om boringen skal fortsætte eller nedlægges. 
 



5. Ledningsregistrering 
Som det formentlig er alle bekendt er Sønderborg Forsyning i gang med at etablere 
fjernvarme i området, det medfører selvsagt meget gravearbejde. Grave 
entreprenørerne skal gennem LER Ledningsejerregisteret, kunne få svar på hvor 
der eksempelvis ligger vandledninger. Ikke alle vandledninger er indtegnet lige 
nøjagtigt på kortene, men alt nyt bliver gjort efter nutidens regler. 
 

6. Måleraflæsning 
På generalforsamlingen blev der spurgt ind til muligheden for at få en advisering om 
uregelmæssigheder i enkelt forbrugers vandforbrug. Jes Matthiesen har undersøgt 
muligheder, og gør det løbende. Der er pt. ikke en anbefalelsesværdig løsning. 
Forbruger skal evt. selv foranstalte en ekstra bimåler i serie med afregningsmåleren 
og lave eget fjernaflæsningssystem. 
 

7. Ny udstykning Kildebæk 

Efter kort drøftelse omkring en ny lokalplan for et område i Kildebæk, var der 
enighed om at Svend-Erik Vad retter henvendelse til kommunen, for at gøre 
opmærksom på at en af vore boringers beskyttelsesområder rækker ind i området, 
hvorfor bestyrelsen ikke finder det hensigtsmæssigt kun at bruge et begreb som 
”bør ikke anvende pesticider”  

8. Evt.  
Den 28. april 2022 er der repræsentantskabsmøde i vandrådet 
Forinden generalforsamlingen er der to indlæg fra henholdsvis Sønderborg 
Kommune og Landbosyd. 
 
Flere bestyrelsesmedlemmer deltager for at høre mere om BNBO boringsnære 
beskyttelsesområder. 
 
Som minimum deltager formand og næstformand i generalforsamlingen  


